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SAĞLIK MARKET PROJESİ TOPLANTISI 
 

TOPLANTI NOTLARI 
30 ARALIK 2020 

 

30 Aralık 2020 tarihinde Sağlık Bakanlığı Kamu Hastaneleri Genel Müdürlüğü (KHGM) 
Tedarik Planlama, Stok ve Lojistik Yönetimi Daire Başkanı Uzm. Ecz. İrem Mühürcü, 
KHGM yetkilileri, tıbbi sarf malzemeleri ve ilaç sektörlerinin katılımıyla Sağlık Market 
Projesi konusunda online bir toplantı gerçekleştirildi ve Sendikamızca toplantıya katılım 
sağlandı. Toplantıda aşağıdaki konular görüşüldü.  
 

1- Tedarikçiler ve sektör temsilcileri ile iletişim 
 
2021 yılı içerisinde tedarikçiler ile daha çok iletişim sağlanacağı, bu çerçevede ilaç 
firmaları ile her hafta Çarşamba günleri öğleden sonra görüşüleceği, her Çarşamba 5 
ayrı firma ile yarımşar saat olmak üzere görüşme planlandığı, firmalara başvuru sırasına 
göre randevu verileceği ifade edildi. Bu toplantıların Zoom üzerinden yapılacağı ve kayıt 
altına alınacağı belirtildi.   
 
Sektör temsilcisi olan kuruluşlar ile ise her ayın ilk Çarşamba günü toplantı 
yapılabileceği, toplantı sıklığının on beş günde bir olacak şekilde de düzenlenebileceği 
ifade edildi. Toplantıda görüşülmesi önerilen konuların, önceden kendilerine iletilmesinin 
uygun olacağı paylaşıldı.  
 
Ayrıca bazı teknik konular olduğu (örneğin enteral beslenme ürünleri) ve bu teknik 
toplantılar için de Çarşamba günleri saat 10:00’da yetkililer ile bir araya gelinebileceği 
düşüncesi paylaşıldı.  
 
Toplantı linklerinin Tedarik Paylaşım Platformu (TPP)’nda paylaşılacağı, toplantı 
linklerine buradan erişilebileceği belirtildi. 
 
Aşağıdaki mail ve telefon bilgileri üzerinden yetkililer ile yukarıdaki konularda iletişime 
geçilebileceği veya toplantı talep edilebileceği bilgisi verildi:  
 

• pinar.ugras1@saglik.gov.tr 

• hastane.eczaciligi@saglik.gov.tr  

• (0312) 565 03 51 
 
Yukarıdakilere ek olarak, sıklıkla sorulan sorular için bir çalışma hazırlandığı ve SSS 
dokümanı yayımlanmasının planlandığı ifade edildi.  
 

2- Tedarikçilerin teklif verme süreleri 
 
Uygulamadaki sorunlar nedeniyle, tedarikçilerin uygun ve doğru şekilde teklif 
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verebilmeleri için 10 iş günü sağlanması gerektiği, DMO’ya 10 gün iş günü olacak şekilde 
teklifte bulunulacağı belirtildi.  
 

3- İhale sıklığı 
 
Son ihalenin 4 aylık ihtiyaca yönelik yapıldığı ancak bu durumda talep miktarının çok 
fazla olduğu, bu durumun tedarikçiler açısından sorun yaratacağı firmalar tarafından 
belirtildi.  
 
Yetkililer tarafından, çok sık ihale yapılması halinde idarelerin talep oluşturma 
aşamasında, firmaların da teklif sunma aşamasında çok fazla hata yaptığı, takvimin 
sıkışık olması halinde tüm paydaşların sorun yaşadığı ifade edildi.  
 
Taleplerin makul olmadığı düşünülüyorsa, başvurucular tarafından yetkililer ile iletişime 
geçilebileceği ifade edildi.  
 
Bunun yanında, İstanbul gibi büyük illerin bölündüğü belirtilerek, bölüm sayısının 
artırılması veya süreci iyileştirecek başka öneriler varsa kendilerine iletilebileceği 
belirtildi.  
 
Son dönemde talep konusunda yaşanan sorunların önlenmesi için, idarelerin 
oluşturacağı talepleri sınırlayacak şekilde talep setlerinin oluşturulacağı ve bu konuda 
çalışma yapıldığı bilgisi paylaşıldı.  
 
Bu aşamada 4 aydan kısa bir süre için talep açılması uygulamasından vazgeçilmesinin 
düşünülmediği belirtildi.  
 

4- Teslimat süresi ve ödeme  
 
Yapılan son ihalede, yukarıdaki nedenlerle 4 aylık talep toplandığı, bu nedenle 
miktarların yükseldiği, teslimat sürelerinin de uzatıldığı (ürünlerin yarısının teslimatının 
30 gün, diğer yarısının 90 günde teslim edilmek üzere) belirtildi. Teslimatın üç eşit parça 
olacak şekilde yapılmasının da değerlendirilebileceği ifade edildi.  
 
Firmalar tarafından, 90 günden daha erken teslimat yapılmasının istenmesi halinde 
bunun mümkün olup olmadığı soruldu.  
 
Yetkililer tarafından, DMO’nun ödeme dengesinin bozulabileceği, bu nedenle erken 
teslimatın çok uygun olmadığı ifade edildi.  
 

5- Sipariş için tek fatura kesilmesi 
 
Tedarikçilerden gelen parçalı fatura kesimi talebi üzerine yetkililer tarafından, siparişin 
barkod bazlı çekilmesinin ve bu şekilde faturalandırılmasının DMO’dan talep edilmesinin 
planlandığı bilgisi paylaşıldı.  
 

6- Bir ihale bitmeden yeni ihale açılması 
 
Özellikle nükleer tıp ürünlerinde bir ihale bitmeden, yeni ihalenin açıldığı belirtildi. 
Yetkililer tarafından, bu konuda sorun yaşanmaması için, talep yapan idarelerin, önce 
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açık durumdaki taleplerini kapatması gerektiği şeklinde bildirim yapılacağı, talep 
kapatıldıktan sonra yeni ihale için talepte bulunulabileceği, bu uygulamayı sağlayacak 
düzenleme üzerinde çalışıldığı belirtildi.  
 

7- Covid tedavisi için kullanılan ürünlerin durumu 
 
Covid tedavisinde kullanılan ürünlerin, pandemi şartlarının belirsizliği nedeniyle idareler 
tarafından çok büyük miktarlarda talep edildiği belirtildi.  
 
KHGM yetkilileri, bu konuda DMO’ya kendileri tarafından yazı yazıldığını, yazıda; 
tedavide kullanılan 105 kalem ilaç için doğrudan temin uygulanmasının daha uygun 
olacağının belirtildiğini, yazıdaki talebin henüz sonuçlanmadığını belirtti.  
 

8- Teslimata rağmen kesilen cezalar  
 
Tedarikçiler tarafından ürünlerin teslim edilmesine rağmen, idarelerdeki gecikme 
nedeniyle tedarikçilerin ceza almalarına yönelik sorunun devam ettiği belirtildi.  
 
Bu sorunun çözümü için yazılımda düzenleme yapıldığı, tedarikçi teslimatı yaptığında, 
irsaliyede ne zaman ve ne miktarda ürün teslim ettiğinin görüneceği, buna ek olarak 
tedarikçilerin sisteme kullanıcı olarak tanımlanacakları, bu şekilde ceza konusundaki 
sorunun çözümünün planlandığı ifade edildi.  
 
Tedarikçiler sistemi kullanacağından, sistemin kullanımı konusunda ilgililere eğitim 
verileceği bilgisi de paylaşıldı.  
 


